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ورزشی سه شنبه  25 مهر  1402  شماره 8304

خرده خبر

رستمیان بهترین تیرانداز ایرانی
هانیه رستمیان تیرانداز المپیکی تپانچه، بهترین ایرانی 
پنجمی  با  او  است.  جهانی  رنکینگ  جدیدترین  در 
تپانچه 25 متر زنان بهترین رتبه تیراندازان ایرانی در 
آخرین رنکینگ جهانی را دارد، در ماده 10 متر هم نفر 
34 است، در حالی که جواد فروغی، قهرمان المپیک 
2020 توکیو با افت شدید، نفر102 جهان شده است. در 
قسمت تفنگ مردان پوریا نوروزیان با رتبه 52 بهترین 
تیرانداز مردان ایران است و شرمینه چهل امیرانی هم 
نفر 34 تفنگ 10 متردنیاست. آرمینا صادقیان رتبه 65 
سه وضعیت 50 متر را دارد و سجاد پورحسینی نفر 24 

تپانچه 10 متر مردان دنیاست.
  

 داوران تنیس نشان سفید شدند
برای اولین بار دو  بانوی داوری تنیس موفق به دریافت 
نشان سفید داوری شدند.کلاس داوری نشان سفید  
لعیا  آن  برگزار شد که در  تایلند  روز در   ۵ به مدت 
خیام باشی و فاطمه جمشیدی نسب موفق شدند نشان 
سفید داوری را دریافت کنند.  در این دوره از کلاس 
داوری ۱۸ شرکت کننده حضور داشتند و در نهایت 
نمایندگان کشورمان برای نخستین بار در بخش بانوان 
موفق به دریافت این عنوان شدند. تدریس این دوره 
برعهده نیکو هلورس داور نشان طلا از کشور آلمان 

و منوئل ابسول داور نشان نقره از کشور فرانسه بود.
  

دیدارهای بی خاصیت برای فوتبال زنان
کادر فنی تیم ملی فوتبال زنان از برگزاری دو دیدار 
دوستانه تیم ملی فوتبال بانوان با تیم های خاتون بم 
و ملوان بندرانزلی خبر داد. تیم ملی که خود را برای 
مرحله دوم مسابقات انتخابی المپیک آماده می کند، 
اردوی آماده سازی متصل به اعزام خود را از یکشنبه 23 
مهرماه آغاز کرده و با اعلام کادر فنی دو مسابقه درون 
اردویی در روزهای چهارشنبه 26 و پنجشنبه 27 مهرماه 
برگزار می کند. تدارکی ضعیف در سکوت سرمربی تیم. 
انگار خودشان هم امیدی ندارند و تلاشی هم برای بالا 

بردن انگیزه ندارند.
تیم ملی فوتبال بانوان کشورمان در گروه A با تیم های 
استرالیا، فیلیپین و چین تایپه در انتخابی المپیک 
همگروه است و این مسابقات در شهر پرث استرالیا از 

4 تا 10 آبان ماه برگزار می شود.
   

اول آبان؛ استارت والیبال زیر 17 سال
در  قهرمانی  از  بعد  پسر،  سال    16 زیر  والیبال  تیم 
آسیا برای حضور در قهرمانی زیر17 سال جهان آماده 
می شود. طبق برنامه آرش صادقیانی تیمش را در 5 
اردو تا پایان سال آماده می کند. او البته برای شروع کار 
دوباره 60 بازیکن  جدید را  از فستیوال اصفهان به اردو 
دعوت کرد. او بازیکنان را در دوگروه 30 نفره تمرین 
داد و با غربال اردونشینان 51 را انتخاب کرد. قرار است 
از اول آبان ماه اردوی اصلی 12 روزه  تیم شروع شود و 
دوباره بازیکنان 18 روزی در خانه تمرین بدنسازی را 

انجام می دهند تا درس آنها لطمه نخورد.  
به گفته سرمربی تیم زیر 17 سال قرار است بازیکنان 
در مسابقات نوجوانان و جوانان سوپرلیگ شرکت 
کنند تا تیمی آماده برای سال بعد برای قهرمانی جهان 

آماده شود.
  

داورزنی: کمیته اخلاق بررسی می کند
محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون والیبال، بعداز 
مصاحبه های جنجالی میلاد عبادی پور و بهروز عطایی 
سرمربی سابق تیم ملی، بررسی این قضیه را به کمیته 
اخلاق حواله کرد. او می گوید: »ترجیح می دهم درباره 
این مسائل من صحبت نکنم. قرار است کمیته اخلاق 
به ادعاهای سرمربی سابق تیم ملی و دریافت کننده 

ملی پوش رسیدگی کند.«
   

مس رفسنجان سنتر لیتوانیایی گرفت
 ۵ و   ۴ ی  پست ها یکن  باز  ، جاسیکاس لیوس  جو
پیوست.  رفسنجان  مس  به  لیتوانی  گراگزدای  تیم 
۲۰۴ سانتیمتری سابقه بازی در  ۳۳ ساله و  بازیکن 
JP، ونتسپیلس لتونی و  تیم های آئوری واتس  ژاپن 
استجارنان ایسلند را هم در کارنامه حرفه ای خود دارد 
 ۲۰۱۸ با ونتسپیلس قهرمان لیگ لتونی در فصل  و 
شده است. جاسیکاس که نخستین بازیکن خارجی 
مس رفسنجان به شمار می آید، فصل پیش برای تیم 

گراگزدای در لیگ لیتوانی بازی کرد.
   

یخچالی در لیگ آلمان می تازد
بهنام یخچالی، ملی پوش بسکتبال ایران برای سومین 
هفته متوالی، با تیم  رومراشتروم گلادیاتور به پیروزی 
 Pro  A رسید. در ادامه رقابت های بسکتبال لیگ 
آلمان، تیم رومراشتروم گلادیاتور تریر که بهنام یخچالی 
را به عنوان لژیونر ایرانی در اختیار دارد، سومین برد 
به   76-89 نتیجه  با  برمرهاون  مقابل  را  فصل خود 
دست آورد. در این دیدار ملی پوش و ستاره تیم ملی 
ایران ۱۶ امتیاز، ۲ ریباند و یک توپ ربایی به ثبت رساند 
تا نقش پررنگی در پیروزی تیم خود داشته باشد. این 
تیم با ۳ پیروزی از ۳ بازی و تفاضل ۳۹، پس از تیم های 
فرانکفورت با تفاضل ۶۶ و جنا با تفاضل ۴۳، در رتبه 
)دسته پائین تر   pro A سوم جدول رده بندی لیگ 

بوندسلیگا( قرار دارد.

اینجا فقط 
به دنبال 

نام گذاری 
هستند؛ یک 

روز به نام 
پارالمپیک 

باشد، کافی 
است. 

این ضعف 
بزرگی است 

که نزدیک 
بازی ها یاد 

ما می افتند

اولین  پارالمپیک  ملی  روز  مهر   24
راهی  ایران  ورزشی  کاروان  از  گروه 
بازی های پاراآسیایی هانگژو شد. یکی 
از پرامیدترین ورزشکاران این کاروان 
مهدی اولاد قهرمان نامی دوومیدانی 
بازی های  است. کسی که دو طلای 

در  و  گرفت  را  جاکارتا  پاراآسیایی 
و  یک طلا  هم  پارالمپیک  بازی های 
یک نقره به دست آورد. اولاد در پرتاب 
وزنه و پرتاب دیسک مسابقه می دهد 
طلا  مدال  دو  شانس  هم  این بار  و 
برای ایران است؛ هرچند که بشدت 

از نامهربانی ها ناراحت است و اعتقاد 
ورزشکاران  بین  مسئولان  که  دارد 
المپیکی و پارالمپیکی فرق می گذارند. 
مرد دو مداله ایران در توکیو با انتقاد 
از  فارس  استان  ورزش  مسئولان  از 
اداره کل  گرفتن حکم توقیف اموال 

پاراآسیایی

محسن وظیفه
خبرنگار

ورزش فارس خبر داد: »دو سال است 
سکه هایم را نداده اند. شکایت کردم 
را گرفتم و حتماً بعد  و حکم دادگاه 
حکم  پیگیر  و  وم  بر باید  هانگژو  از 

صادره باشم.«
ینات  تمر به  شاره  ا با  ولاد  ا ی  مهد
هانگژو  در  حضور  برای  آماده سازی 
بدنم  کردم،  تمرین  »خوب  گفت: 
کاملاً آماده است و به امید خدا برای 
دو مدال طلا می روم. هم طلای پرتاب 
وزنه را می خواهم و هم طلای پرتاب 
دیسک را و تمام تلاشم را می کنم که 

دست پر برگردم.«
قهرمان پرتاب وزنه بازی های آسیایی 
جاکارتا ادامه داد: »این روزها تمرینات 
را به بهترین شکل ممکن انجام دادم 
و الان در بهترین شرایط قرار دارم. 
اول رنک دنیا هستم و قطعاً در  نفر 
آسیا رقیب ندارم حالا امیدوارم که 
در روز مسابقه همه چیز خوب پیش 
برود و بتوانم باز هم رکورد خوبی را 

ثبت کنم.«
پارالمپیک توکیو  مهدی اولاد که در 
به مدال طلای پرتاب وزنه دست پیدا 
کرد، درباره روز ملی پارالمپیک گفت: 
»روز بسیار مهمی است اما متأسفانه 
ایران در همین روزها یاد ورزش  در 
پارالمپیک می افتند. خلاف رفتاری که 
اینجا وجود دارد در دنیا به پارالمپیک 
توجه می کنند. رسانه ها مسابقات را 
پوشش می دهند اما اینجا هر روز باید 
درباره اهمیت این ورزش حرف بزنیم. 
نجام  ا لمپیکی ها  ا که  ی  کار ن  هما
می دهند ما هم انجام می دهیم. وزن 
دیسک و وزنه ای که ما پرتاب می کنیم 

پرتاب  المپیکی ها  که  است  همانی 
می کنند. مسئولان اگر وقت بگذارند 
که  می شوند  متوجه  کنند  بررسی  و 
رکوردهای ما نسبت به آنها نیز کمتر 

نیست.«
در  توکیو  پارالمپیک  قهرمان  نایب 
ز  ا وباره  د د  نتقا ا با  یسک  د پرتاب 
پارالمپیک  به  نسبت  بی توجهی ها 
ادامه داد: »دنیا مسابقات پارالمپیک 
را نبرد ابرستاره ها می نامد اما اینجا 
هنوز درگیر هستیم که بتوانیم پاداش 
خود را دریافت کنیم؛ در حالی که باید 
مسئولان برای ما ارزش قائل باشند و 
به نحوی باید کار کنند که همه  بچه ها 
که خانه نشستند و گوشه گیر شدند به 

سمت ورزش کشیده شوند.«
ادامه  در  پارالمپیکی  قهرمان  این 
فقط  »اینجا  گفت:  خود  انتقادات 
به دنبال نام گذاری هستند؛ یک روز 
به نام پارالمپیک باشد، کافی است. 
نزدیک  که  است  بزرگی  ضعف  این 
بازی ها یاد ما می افتند. البته اگر هم 
نیفتند؛ بهتر است. همین الان اداره 
کل فارس مراسم بدرقه گرفته و به 
من سه میلیون تومان داده است اما 
نمی دانم با این پول چه باید بکنم؟ 
ید  با بخرم  هم  کفش  جفت  یک 
همین اندازه روی این پول بگذارم؛ 
خب اگر بلد نیستند روحیه بدهید؛ 
حداقل اعصاب ما را خرد نکنند. اما 
مشکل فقط اداره کل فارس نیست. 
دو سال است که صندوق حمایت از 
68 ورزشکار المپیکی و پارالمپیکی 
شماره کارت گرفته اما هنوز پرداخت 

نکرده است.«

در آسیا رقیب ندارم

مهدیاولاد:برای2طلابههانگژومیروم

ناگفته های دونده »400 متر با مانع« از بازی های آسیایی

پیرجهان:عملکردم افتضاح بود
گروه ورزشی- مهدی پیرجهان دونده 
در  ناکامی  بعداز  مانع،  با  متر   400
بازی های آسیایی، حسابی ناراحت 
است.پنجمی دور مقدماتی که او را به 
فینال نرساند. او ناراحت از این است 
نتیجه ای  آسیایی  بازی های  در  که 
که می خواسته نگرفته: »متأسفانه 
برنامه ام آن طور که باید و شاید 
د  عملکر من   . فت نر پیش 
افتضاحی در بازی های آسیایی 
داشتم. چرا که پیک بدنی ام 
از دستم در رفته بود. من 
به خاطر مشکل مالی 
امسال  بالاجبار 
بقه  مسا  1 7
ر  د و  م  د ا د
آخر  مرحله 
بجز  هم  لیگ 
ماده 400 متربامانع، درماده 
4 در 100 مترهم دویدم تا برای تیم 
امتیاز بگیرم.«   او سال قبل به خاطر 
از  بد،  شرایط  با  بود،  سرباز  اینکه 
برای  را  جدی  تمرینات  ماه  بهمن 
بازی های آسیایی شروع کرد در ادامه 
گفت: »من بهمن ماه پارسال با پایان 
دوره آموزشی سربازی ام، تمرینات 
جدی را برای بازی های آسیایی شروع 
کردم. در این مدت به خاطر شرایط 
8 کیلو وزن کم کردم که به  سخت 
تهران آمدم. البته خوشبختانه امسال 
در یونیورسیاد دانشجویان جهان 

خودم را به رکورد 49 ثانیه و 33 صدم 
ثانیه رساندم. بدون اینکه حمایت 
شوم و مربی داشته باشم.« دونده 400 
متر با مانع حسابی از اینکه حمایت 
نمی شود، شاکی است: »من اولین 
دونده 400 متر با مانع المپیکی ایران 
هستم و می خواهم راه را باز کنم. اما 
آن طور که باید حمایشت نمی شوم. 
بقیه  برخلاف  اما  نکنید  باور  شاید 
که  لی  پو همه  ن  ا کار نی  ا ومید و د
فدراسیون قبل از بازی های آسیایی 
به من داد 10 میلیون تومان بود که 
دو  در  صیامی  هاشم  ریاست  دوره 
قسط 5 میلیونی برایم واریز کردند. 10 
میلیونی که کفاف پول اسنپم را داد.« 
او درباره اردوی یک ماهه اش قبل 
از سفر به هانگژو می گوید: »خبری 
برای من در  برنامه ریزی درست  از 
فدراسیون نبود و تا به حال هم کسی 
حتی  است.  نکرده  صحبت  من  با 
هیچ کسی نمی داند مربی من چه 
کسی است. اصلاً نمی دانند چه کار 
می کنم. من تنها یک ماه مانده به 
بازی های آسیایی برای اردو به ترکیه 
رفتم تا زیر نظر مربی ام تمرین کنم. 
نرفت.  پیش  خوب  برنامه ام  البته 
چرا که هزینه ای که فدراسیون به من 
داد، کافی نبود و من مجبور شدم در 
خانه مربی ام تمرین کنم. در صورتی 
درست  اصلاً  کار  این  می دانید  که 

نیست.«

ما از ظرفیت بالای این بچه ها نتوانستیم استفاده کنیم

براری: نگرانم اوضاع وزنه برداری بدتر شود
ملی   ی  تیم ها می   کا نا  - سپور عبا رضا 
 2 وزنه برداری بانوان و مردان ایران در 
رویداد مهم برگزار شده یعنی رقابت های 
2023 ریاض)گزینشی المپیک  جهانی 
هانگژو  آسیایی  بازی های  و  پاریس( 
ر  فتخا پرا رشته  ین  ا به  ن  ا علاقه مند
المپیکی را از آینده و مسیر پیش رو برای 
حضور در المپیک فرانسه نگران کرده 
است. محمدرضا براری که تا رقابت های 
جهانی کلمبیا 2022 کنار ملی پوشان بود 
با نگرانی از وضعیت نامطلوب کیفی و 
انگیزشی در اردوی تیم ملی وزنه برداری، 
نیم نگاهی هم به آینده و مسیر وزنه برداری 

برای المپیک پاریس دارد.
محمدرضا براری، مربی که تا همین 

سال قبل کنار بچه ها در اردو بود، 
ارزیابی اش از عملکرد کادر فنی و 

وزنه برداران در ریاض و هانگژو 
چیست؟

گر  ا  
ی  یک سر هم  ا بخو
ا  ر ه  پرد پشت  ئل  مسا
وی  ر سنگ  قطعاً  کنم  زگو  با
سنگ بند نمی شود، اما چون 

گوشت و پوست و استخوان 
است،  وزنه برداری  از  من 
این  از  بیشتر  نمی خواهم 

اصلاً  ببینیم.  آسیب  و  بخوریم  ضربه 
قصد مصاحبه نداشتم، اما چون می بینم 
و  است  وخیم  وزنه برداری  شرایط  که 
 ، می کنیم کت  حر لمپیک  ا مسیر  ر  د
چاره ای ندارم جز اینکه یک سری حقایق 
و واقعیت ها را بیان کنم. شاید بتوانیم 
ماه   9 در  فنی  تفکرات  برخی  تغییر  با 
مانده تا المپیک پاریس طوری حرکت 
اعتبار  و  حیثیت  از  بتوانیم  که  کنیم 
وزنه برداری در پاریس دفاع کنیم. حقیقتاً 
عملکرد فنی وزنه برداران ملی پوش در هر 
دوبخش مردان و زنان اینقدر نامطلوب 

که  بود  ناامیدکننده  و 
ه  ا گو ش  خــــــــود
ضعــــــف و ناتوانی 

ر  د فنی  ر د کا

چینش نفرات و 
ظرفیت  از  استفاده 
وزنه برداران در اوزانی بود 

که وزنه بردار داشتیم.
یعنی معتقدید کادرفنی از 

ظرفیت و توانمندی 
واقعی بچه ها استفاده 

نکرد؟
من مدتـــــــــــــی کنار 

بچه ها به عنوان مربی تیم ملی بودم 
و با شرایط روحی و توانمندی رکوردی 
آنها آشنا هستم، معتقدم ما نتوانستیم 
از ظرفیت بالای این بچه ها روی تخته 
مسابقه بهره ببریم و به نحو مطلوب از 
پتانسیل شان برای مدال های خوش رنگ 
سلطانی  حسین  از  نکردیم.  استفاده 
گرفته تا مصطفی جوادی، امیرحقوقی، 
رضا دهدار، مهدی کرمی، آیت شریفی 
و علی داوودی که همه جزو مدال داران 
و  هستند  آسیایی  و  جهانی  المپیک، 
دوره های گذشته به واسطه اینکه خوب 
از توانمندی های آنها در میادین مسابقه 
خوش رنگ  مدال های  شد،  استفاده 
گرفتند و جزو افتخارآفرینان وزنه برداری 
ایران به شمار می روند، اما ما در جهانی 
با  هانگژو  آسیایی  بازی های  و  ریاض 
بدن هایی خسته و بی رمق، وزنه بردارانی 
بدون انگیزه و توان رکوردی مواجه شدیم 
که هیچ انگیزه و توانی برای کسب مدال 
و  آسیایی  مدعی  حریفان  با  رقابت  و 
جهانی نداشتند! این از نظر فنی، یعنی ما 
نه در تمرینات خوب بودیم، نه ریکاوری 
و  ذهنی  نظر  از  نه  و  داشتیم  درستی 
انگیزشی توانستیم بچه ها را برای دست 
به وزنه شدن در میادین مهم بین المللی 
مهیا کنیم. بنابراین از نظر من ما در این 
بخش نمره منفی گرفتیم و نتوانستیم 
ازاعتبار و شأن وزنه برداری ایران در آسیا 

و جهان دفاع کنیم.

حالا که پاشنه آشیل وزنه برداری 
مشخص است، چه راهکاری را 

برای برون رفت از این اوضاع تلخ و 
خطرناک درمسیر المپیک صلاح 

می بینید؟
در  جـدی  و  اساسـی  تغییـر  جـز  مـا 

بخـش فنـی هیـچ چـاره دیگـری 
نداریـم. وزنه بـرداری ایـران در 

همیـن شـرایط کـه دوسـتان 
معتقدنـد پشـتوانه نداریـم 
جهـان  و  آسـیا  قـاره  از  و 
عقـب افتادیـم، برعکـس 
هـم پشـتوانه بـه دردبخـور 
تـوان  اینکـه  هـم  دارد، 
برترین هـای  بـا  رقابـت 
و  سـیا  آ ی  ر ا وزنه بـرد

جهـان را داریـم. تنهـا 
کمبـود و نقطه ضعف 
مـا نـگاه فنـی غلطـی 

برتیم هـای  کـه  اسـت 
ملـی خصوصـاً بزرگسـالان 

حاکـم شـده اسـت. بنابرایـن اگـر دنبـال 
این هسـتیم در رویدادهـای آتی از اعتبار 
وزنه بـرداری دفـاع کنیـم بایـد تغییـر را از 
بـالای هـرم وزنه بـرداری آغـاز کنیـم آن 
هـم تغییـری سـریع و بی وقفـه. درغیـر 
ایـن صـورت اگـر مثـل قبـل دنبـال پـاک 
کـردن صـورت مسـأله باشـیم، وضعیـت 

قبـل  از  وخیم تـر  ایـران  وزنه بـرداری 
. می شـود

رنکینگ  در  یران  ا لیبال  وا زاد  آ سقوط 
جهانی، تنها پیامد ناکامی تیم ملی والیبال 
ایران  والیبال  نبود.  المپیک  درانتخابی 
در رقابت های بین المللی نه تنها نتیجه را 
باخت بلکه اخلاق را هم زیرپا گذاشت. 
حاشیه های زیاد تیم ملی و بازی فاجعه بار 
شاگردان بهروز عطایی، نه تنها والیبال را از 
چشم هوادارانش انداخت بلکه باعث شد 
دیگر حتی کسی از تماشای بازی های این 
تیم هم لذت نبرد. تا جایی که درخواست 
پخش نشدن بازی های تیم ملی والیبال را 
هم داشتند! در این شرایط، بهتر است ابعاد 

مختلف تیم ملی مورد بررسی قرار بگیرد.
با درخشش  و  - در حالی که امسال   1  
از  تیم ملی در لیگ ملت های سال قبل، 

والیبال توقع زیادی می رفت و هواداران 
انتظار داشتند با سهمیه المپیک، خبرهای 
خوبی بشنوند اما این اتفاق نیفتاد. تیم ملی 
نه تنها فصل لیگ ملت ها را خوب شروع 
هم  سقوط  تند  شیب  وی  ر بلکه  نکرد، 
قرار گرفت. تنها نتیجه خوب ملی پوشان 
تکرار قهرمانی در بازی های آسیایی بود. 
طلایی که هر چند کمک حال کاروان ایران 
درجدول رده بندی بازی های آسیایی بود 
و پاداش دلاری داشت اما از نظر رنکینگ 

جهانی هیچ ارزشی نداشت.
 2 - تیم ملی والیبال، امسال 19 بازی با 
تیم های مختلف داشت که تنها درسه بازی 
برنده شد؛ مقابل چین، قطر و آلمان که از 
بین آنها تنها ژرمن ها اروپایی بودند. البته 
آلمانی که در لیگ ملت ها از ایران شکست 
خورد، در انتخابی المپیک خیلی راحت تیم 
ما را شکست داد. این اتفاق در شرایطی 
مسابقات  از  قبل  ماه  دو  از  که  داد  خ  ر
انتخابی، سرمربی وقت تیم ملی حرف از 
نگرفتن سهمیه می زد که در نوع خود بسیار 

عجیب بود!
 3 -  بابت به وجود آمدن این سیر نزولی، 
ن  سیو ا ر فد ئیس  ر زنی  ور ا د رضا  محمد
والیبال را هم باید یکی از مقصران اصلی 
قلمداد کرد که برنامه های سرمربی وقت 
تیم ملی را بدرستی بررسی نکرد. چرا که 
به وضوح مشخص بود که تیم ملی روز به 
روز در حال ضعیف تر شدن از قبل است. 
این عدم برنامه ریزی درست آنجا خودش 
از  را نشان داد که تیم ملی بسیار خسته 
هانگژو به برزیل رفت. در حالی که انتظار 
می رفت عطایی با یک تیم راهی بازی های 
مثل  را  اصلی اش  تیم  و  می شد  آسیایی 
آلمان هفت روز زودتر به برزیل می فرستاد 
اما  آماده شود.  المپیک  انتخابی  برای  تا 
اولویت، قهرمانی در بازی های آسیایی شد 
تا به این ترتیب ناکامی تیم و سقوط به رتبه 
15 رنکینگ جهانی و تبدیل شدن به یکی از 
تیم های درجه 2 والیبال دنیا، رهاورد سفر 

به برزیل باشد!
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در  چک  مقابل  تیمش  باخت  بعداز  که 
استعفا  المپیک  انتخابی  بازی  چهارمین 
مدعی  مصاحبه اش  جدیدترین  در  داد، 
از زد و بند در  مبارزه با فساد و جلوگیری 
زمان حضورش در این تیم شده است. در 
حالی که عطایی بازیکنانی را در ترکیب تیم 
ملی نگه داشت که سر از فولاد سیرجان 
درآوردند!  عطایی(  خود  باشگاهی  )تیم 
نسیل  پتا ز  ا نست  ا نتو و  ا ر  چطو ینکه  ا
اد،  معنوی نژ محمدجواد  مثل  بازیکنانی 
میلاد عبادی پور و بردیا سعادت استفاده 
کند، سؤالی است که در ذهن علاقه مندان 
که  حالی  در  ماند.  بی جواب  والیبال  به 
عبادی پور در اولین بازی تیم روسی اش 
با 26 امتیاز، امتیازآورترین بازیکن تیمش 
شد یا معنوی نژاد با پوئن سرویس تیمش 
ساتورینا را قهرمان تورنمنت کرد. در این 
شرایط، سؤال این است که چطور سرمربی 
نمی تواند از پتانسیل ملی پوشان استفاده 
کند، اما آنها در تیم های باشگاهی به این 
راحتی امتیازآور می شوند؟ چه اتفاقی افتاده 

که همه از تیم ملی فراری شدند و ستاره ها 
علاقه ای به بازی درآن ندارند؟

غ از بحث های فنی، مصاحبه های   5 -  فار
بهروز  و  عبادی پور  میلاد  از  شده  منتشر 
عطایی، به اخلاقیات پشت پا زده و پسرفت 
والیبالی ها ازاین نظر را نشان می دهد؛ چرا 
که بازیکن در جایگاهی نیست که بی پروا 
صحبت  مربی  درباره  مسابقه  کوران  در 
کند. چه اتفاقی افتاده بازیکنانی که کمتر 
تن به مصاحبه می دادند، حالا خیلی راحت 
سرمربی را زیر سؤال می برند. رفتارهایی که 
بازیکنان جوان تر هم آن را در پیش گرفتند 
و بازیکنی مثل امیر حسین اسفندیار وقتی 
برای قهرمانی آسیا خط خورد، با پستی در 

کرد  خداحافظی  ملی  تیم  از  اینستاگرام 
اما برای بازی های آسیایی دوباره به اردو 
دعوت شد و آمد! این در حالی است که 
در گذشته حتی ستاره بزرگی مثل سعید 
معروف حد و حدود خود را می دانست یا 
کند.  رفتار  چطور  می دانست  غفور  امیر 
اتفاق  وزها  ر این  که  پرده دری هایی  اما 
افتاده، فقط حال طرفداران والیبال را بد 

کرده است.
ین  ا ز  ا تر  د و ز خیلی  ن  سیو ا ر فد ید  شا
باید کمیته اخلاق را راه اندازی می کرد تا 
با  ملی  تیم  فنی  کادر  حتی  و  ملی پوشان 
کنترل  را  رفتارشان  بیشتر  آن  از  اطلاع 
می کردند تا والیبال به ورطه سقوط نیفتد.

نگاهی به عملکرد والیبال که سقوطی باورنکردنی داشت
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